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Rada Miejska w Brzesku 

Komisja Spraw Społecznych 

Protokół Nr 3/2024 

III Komisja Spraw Społecznych w dniu 20 września 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Brzesku  

ul. Bartosza Głowackiego 51 

Obrady rozpoczęto 20 września 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:21  

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków 

Obecni: 

1. Barbara Borowiecka 

2. Dariusz Bruc 

3. Jadwiga Dadej 

4. Adam Kwaśniak 

5. Kamil Trąba 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach  

2. Dyrektor MOK Ewelina Stępień 

3. Dyrektor PiMBP Karina Legutek 

4. Dyrektor MOPS w Brzesku Bogusława Czyżycka – Paryło 

5. Dyrektor SP ZOZ w Brzesku Alicja Syty  

6. Prezes MZGM Mirosław Wiśniowski  

Ad.1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Barbara Borowiecka  otworzyła posiedzenie komisji, 

witając uczestników. Powitała przybyła na posiedzenie Komisji Panią Dyrektor SZP ZOZ w Brzesku 

Panią Alicje Syty. Przypomniała, że na jednej z ostatnich sesji radni zgłaszali wnioski o zaproszenie 

na posiedzenie Panią Dyrektor i omówienie spraw dot.  aktualnego stanu funkcjonowania 

brzeskiego szpitala. Wypełniając zgłoszone wnioski na posiedzenie komisji zaprosiła panią 

Dyrektor i  prosi o przedstawienie ogólnych informacji w tym zakresie. 

Na podstawie listy obecności, sprawdziła kworum, a  następnie prawomocność obrad komisji. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 



 

2 
 

 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne 

OBECNY (5) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Adam Kwaśniak, Kamil Trąba 

NIEOBECNY (0) 

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku ) 

Odczytała porządek obrad komisji zawarty w zaproszeniu, stanowi załącznik  do protokołu. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

3. Informacja na temat uwag wniesionych  do protokołu komisji z posiedzenia odbytego w dniu  

14 czerwca 2024 r. 

4. Wysłuchanie informacji organu prowadzącego oraz  Pani Dyrektor SP ZOZ w Brzesku na temat 

aktualnego stanu funkcjonowania szpitala ( sprawy  zatrudniania, zwalniania i wynagradzania 

pracowników oraz zagrożenia z tym związane, w odniesieniu do pacjentów.) 

5. Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Gospodarowania Zasobami 

Mieszkaniowymi Gminy Brzesko za 2023 r. i pierwsze półrocze 2024 r. 

6. Działalność wiejskich świetlic na terenie gminy 

7. Podsumowanie wakacyjnego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

8. Realizacja zasad gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Gminy Brzesko za 2023 

r. i pierwsze półrocze 2024 r.; 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Do porządku obrad zmian nie zgłoszono. 
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Ad. 3. Informacja na temat uwag wniesionych  do protokołu komisji z posiedzenia odbytego  

w dniu  14 czerwca 2024 r. 

Protokół z posiedzenia komisji odbytego w dniu  14 czerwca 2024 r. został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. 4. Wysłuchanie informacji organu prowadzącego oraz  Pani Dyrektor SP ZOZ w Brzesku na 

temat aktualnego stanu funkcjonowania szpitala  

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku ) 

Podziękowała za przybycie na posiedzenie komisji oraz zwróciła się z prośbą do pani Alicji Syty 

dyrektor brzeskiego szpitala o przedstawienie komisji informacji ,  tylko w tym zakresie , w którym 

Pani dyrektor uważa, w odniesieniu do pacjentów i aktualnego stanu funkcjonowania szpitala.  

Prosimy o wskazanie bieżących  problemów oraz informacji , które Pani Dyrektor  może przekazać 

na forum komisji.  

 

Wypowiedzi: 

• Autor wypowiedzi: Alicja Syty (Dyrektor SP ZOZ w Brzesku) 

Przedstawiła komisji bardzo szerokie  informacje na temat aktualnego stanu funkcjonowania 

szpitala , oddziałów szpitalnych, zatrudniania lekarzy do pracy w oddziałach szpitalnych, braku 

pielęgniarek, wynagradzania pracowników, prowadzonej diagnostyki w szpitalu, planów dot. 

dobudowy nowego oddziału ZOL przy szpitalu , realizacji programów lekowych, braku wypłaty z 

NFZ za leczenie biologiczne  oraz zagrożenia z tym związane, w odniesieniu do pacjentów. Pani 

dyrektor wskazała na problemy kadrowe lekarzy internistów oraz co ma na to wpływ , braku 

zapłaty z NFZ za wykonane świadczenia  od początku 2024 r. za wykonane operacje  wymiany 

endoprotez ,  

W dyskusji wzięli udział: 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku )  

podziękowała za przyjęcie zaproszenia i przedstawienia komisji informacji, są to bardzo ważne 

sprawy , słyszymy, że idą w dobrym kierunku , w tym dla pacjentów starszych i schorowanych.  

• Kamil Trąba ( Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – członek komisji )  

Odniósł się do wypowiedzi Pani dyrektor szpitala  w sprawach dot.  prowadzonej polityki 

zatrudnienia w szpitalu  , braku respektowania wykształcenia pielęgniarek przy  podwyżkach 
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wynagrodzeń i wypłaty zaległych pensji , złożonego w tej sprawie zbiorowego pozwu  do sądu  

przez pielęgniarki , czy ten spór został już zakończony ?. 

  

 Dariusz Bruc ( Radny)  

Zwrócił uwagę na  rozwijający się prywatny sektor wizyt lekarskich i wykonywanych badań. 

 Adam Kwaśniak ( Radny)  

Podziękował pani dyrektor za dobrą pracę , zapytał w sprawie likwidacji oddziału położniczego w 

brzeskim szpitalu; 

• Kamil Trąba ( Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – członek komisji )  

Podziękował za obecność na komisji i przedstawienie informacji, ważnych informacji.  

Na wszystkie zapytania członków komisji  wyczerpująco odpowiedziała Pani Alicja Syty 

(Dyrektor SP ZOZ w Brzesku) 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku )  

Podziękowała za przedstawienie przez Panią dyrektor , komisji informacji, są to bardzo ważne 

sprawy , słyszymy, że idą w dobrym kierunku , w tym dla pacjentów starszych i schorowanych.  

Po dyskusji opinia komisji: 

Opinia komisji: Komisja wysłuchała informacji Pani Dyrektor SP ZOZ w Brzesku na temat 

aktualnego stanu funkcjonowania brzeskiego szpitala oraz zagrożeń z tym związanych  

i przyjmuje do wiadomości. 

Ad. 5. Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Gospodarowania Zasobami 

Mieszkaniowymi Gminy Brzesko za 2023 r. i pierwsze półrocze 2024 r. 

Prezes MZGM Mirosław Wiśniowski –  omówił sprawozdania jw. 

W dyskusji odniesiono się do kwestii sprzedaży mieszkań komunalnych , propozycji podwyżki 

czynszów w mieszkaniach komunalnych, wysokości dopłat do mieszkań  

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku )  

Podziękowała za przedstawienie przez Pana Prezesa informacji jw. 

Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Zasobami Mieszkaniowymi Gminy Brzesko za 2023 r. i pierwsze półrocze 2024 r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Adam Kwaśniak, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad. 6. Działalność wiejskich świetlic na terenie gminy 

Informacje do pkt. 6 przedstawiła Pani Dyrektor MOK Ewelina Stępień. 

Pytań do sprawozdania brak. 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku )  

Podziękowała za przedstawienie przez Panią  Dyrektor MOK informacji jw. 

Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano  informacje na temat działalności wiejskich świetlic na terenie Gminy 

Brzesko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Adam Kwaśniak, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Ad. 7. Podsumowanie wakacyjnego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Informacje do pkt.7 według przesłanych informacji omówili kolejno: 

 Dyrektor MOK Ewelina Stępień 

 Dyrektor PiMBP Karina Legutek 

 Dyrektor MOPS w Brzesku Bogusława Czyżycka – Paryło 

 Komisja zapoznała się również z informacja BOSiR 

 Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w Brzesku )  

Podziękowała za przedstawienie informacji jw. 

Głosowano w sprawie 

Komisja wysłuchała informacji  na temat  wakacyjnego wypoczynku dzieci i młodzieży w czasie 

wakacji, organizowanych przez MOK, MOPS, PiMBP oraz BOSiR i opiniuje pozytywnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Adam Kwaśniak, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad. 8. Realizacja zasad gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Gminy Brzesko za 

2023 r. i pierwsze półrocze 2024 r.; 

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku )  

Przypomniała, że pisemne informacje do pkt. 8 radni otrzymali w wersji elektronicznej . Zapytała 

czy są uwagi do sprawozdania?. Uwag komisji brak. 

Podziękowała za przygotowanie sprawozdania. 

Głosowano w sprawie 
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Pozytywnie zaopiniowano informacje dot. realizacji zasad gospodarowania odpadami 

komunalnymi na terenie Gminy Brzesko za 2023 r. i pierwsze półrocze 2024 r.; 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Jadwiga Dadej, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Kwaśniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad. 9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Komisja wyraziła swoje uznanie dla wszystkich  niosących pomoc powodzianom, za ich troskę  

i bezinteresowną pomoc.  

• Barbara Borowiecka (Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Brzesku )  

Na posiedzenie komisji zaproszenie otrzymała również Pani Przewodnicząca Rady Seniorów ,  

z prośbą o przedstawienie sprawozdania z działalności RS w czasie ostatniej kadencji. Jednak  nie 

skorzystała z zaproszenia. 

Ad. 10. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad , posiedzenie komisji zostało zakończone. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Rada Miejska w Brzesku 

(-)Barbara Borowiecka 

Przygotowała: Inspektor Marta Kółkowska 

Brzesko, dnia 24 września 2024 r.  


